

MCpl M.R. Jones, CD



MCpl Michael Jones, CD, will retire from the Canadian Armed Forces on 01 Feb 2022 after more than 14 years with the Canadian Military Engineer Branch.

Michael enrolled in the CAF on 27 July 2007 as a Construction Technician. He was attached-posted to 17 Wing Winnipeg for OJE in early 2008 while awaiting the QL3 course, and was posted directly back to Winnipeg after the course in June 2009. While in Winnipeg, he completed the QL5 course in 2012, was deployed on OP CALUMET in 2013-14, and assisted with flood relief during OP LENTUS in 2014.

In March 2015, he was posted to 1 CER, where he completed the PLQ and QL6A courses. He deployed on numerous taskings, including to Resolute Bay, CFB Wainwright, and CFB Suffield, and on a TAV for OP UNIFIER in the summer of 2017.

In November 2018, he was posted to RPOU(W) Sect Edmonton where he worked with Planning, the Structural Shop, and finally the Ops/Prod Supt position, from which he is now retiring.

Michael has decided to make Edmonton his home after finding employment within RPOU(W) Sect Edmonton as the Unit tile-setter.

Michael would like to thank everyone with whom he has worked, especially those who have mentored him during the past 14 plus years. As much as he looks forward to life as a civilian, he will miss and hold in deep regard, all the friends he has made and the military and civilian personnel with whom he has worked domestically and abroad. He wishes them all good tidings in their future endeavours.

Cplc M.R. Jones, CD



Cplc Michael Jones, CD, prendra sa retraite des Forces armées canadiennes le 1^{er} février 2022 après plus de 14 années de service au sein de la Branche du Génie militaire canadien.

Michael s'est enrôlé dans les FAC le 27 juillet 2007 en tant que technicien de construction. Il a été muté à la 17^e Escadre Winnipeg pour une expérience en milieu de travail en 2008 avant d'entreprendre le cours de NQ3, et est retourné à Winnipeg par la suite en 2009. Il a complété le cours de NQ5 en 2012, déployé sur Op CALUMET en 2013-2014, et a assisté avec les inondations faisant partie d'Op LENTUS en 2014.

En mars 2015, il a été posté au 1 CER, où il a complété les cours de QEL et NQ6A. Il a accompli plusieurs tâches à Resolute Bay, BFC Wainwright, et BFC Suffield pour ensuite déployer en support pour OP UNIFIER durant l'été 2017.

En novembre 2018, il a été muté à l'UOI (Ouest) Section Edmonton, où il a travaillé avec l'équipe des plans et dans la section des techniciens de construction. Il termine sa carrière en tant que surveillant des opérations et de la production pour la section d'Edmonton.

Michael restera à Edmonton lors de sa retraite et sera employé au sein de l'UOI (Ouest) Section Edmonton comme carreur.

Il aimerait remercier toutes les personnes avec qui il a travaillé, et surtout ceux et celles qui l'ont encadré pendant ses 14 années de service. Il est heureux de prendre sa retraite, mais ceci n'empêche pas d'exprimer sa fierté et sa gratitude auprès de sa carrière, de ses collègues de travail et ses amis, et les opportunités de travail au Canada et outre-mer. Il aimerait souhaiter le meilleur dans tous les projets de ceux et celles qui ont été là pour lui pendant sa carrière.